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1、老师您是伟大的，像一支蜡烛照亮别人燃烧自己。祝您教师节快乐，保重身体!
The teacher you are great, like a candle lights others burn itself. I wish you a happy teachers\' day, take good care of yourself!
2、您给了我灿灿如金的生活真谛，经过岁月的磨洗，弥久而愈明!教师节快乐!
You gave me brassy gold in life, after years of remaining, the more long and bright! Happy teachers\' day!
3、小时候总觉得您太严厉，现在才知道这是您爱的表现。老师，祝您节日快乐!
When I was a child always feel you are too strict, now just know this is a sign of your love. Teacher, I wish you a happy holiday!
4、愿欢快的歌声，时刻萦绕着您;愿欢乐年华，永远伴随您。祝您节日愉快!
May the cheerful song, always around you; May joy life, accompany you forever. I wish you a happy holiday!
5、您的学识让我们钦佩，您的为人让我们折服，您的节日让我们共同庆祝!老师，节日快乐!
Let us admire your learning, you are, let\'s admit defeat, your holiday together, let us celebrate! Teacher, happy holidays!
6、人生旅程上您为我点燃希望的光芒，丰富我的心灵增添我的智慧谢谢您!教师节快乐!
You lit the light of hope for me on the journey of life, enrich my mind to add my wisdom thank you! Happy teachers\' day!
7、我不是您最出色的学生，而您却是我最崇敬的老师。在您的节日，您的学生愿您永远年轻。
I am not your best student, but you are my most revered teacher. In your holiday, your students wish you forever young.
8、您用生命的火炬照亮了我前进的道路，我要衷心对您说一声：谢谢您，老师，教师节快乐!
Do you use the torch lit up my life along the way, I want to sincerely say to you: thank you, teacher, happy teachers\' day!
9、用语言播种，用彩笔耕耘，用汗水浇灌，用心血滋润，这就是我们敬爱的老师崇高的劳动。
Seeds with the language, the conten, with sweat, with blood moisture, this is our beloved teacher lofty labor.
10、将来，无论我成为参天大树，还是低矮的灌木，我都将以生命的翠绿向您祝福，我的老师!
In the future, whether I become a towering trees, or low shrubs, I will bless to you with the green of life, my teacher!
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1、老师辛苦了，教师节快乐！
Teacher hard, happy Teacher\'s Day!
2、老师，我们身上散发的智慧之光，永远闪烁着您亲手点燃的火花。
Teacher, the light of wisdom that we send out always twinkles the spark ignited by your own hands.
3、天涯海角有尽处，只有师恩无穷期。祝福您节日快乐，我敬爱的老师！
At the ends of the earth, there is no limit to the teacher\'s kindness. Wish you a happy holiday, my dear teacher!
4、教师节，愿所有老师：去劳累，百病消，阳光笑，容颜俏，生活好，没烦恼！
Teacher\'s day, I wish all teachers: to tired, disease elimination, sunshine smile, beautiful face, good life, no trouble!
5、献给敬爱的老师：我们搜寻那些美丽耐人的回忆，也默默遥远地祝福您永远健康快乐！
Dedicated to the beloved teacher: we search for those beautiful memories and wish you health and happiness forever!
6、我愿将我的祝愿和感激，浓缩了我对你的祝愿，愿你的每一年，每一天都充满了幸福和喜悦！
I would like to condense my wishes and gratitude to you. May your every year and every day be filled with happiness and joy!
7、师恩重如山，学生不敢忘！
Teacher\'s kindness is as heavy as a mountain, students dare not forget!
8、我的灵魂是你净化的，我的天空是你支撑的，老师我一定要给您一片蓝天。祝您幸福健康。
My soul is your purification, my sky is your support, teacher, I must give you a blue sky. I wish you happiness and health.
9、讲台上，书桌旁，寒来暑往，春夏秋冬，撒下心血点点。辛苦了，我的老师。
On the platform, by the desk, cold and summer, spring, summer, autumn and winter, sprinkle a little bit of hard work. Hard work, my teacher.
10、教诲如春风，师恩似海深。祝恩师节日快乐！
Teaching is like spring breeze, and teacher\'s kindness is like deep sea. I wish you a happy holiday!
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1、当你青丝变白发，你的桃李已满天下。亲爱的老师，向你道声辛苦了!
When you hair become white hair， you of the plum is full。 Hard to say to you， dear teacher!
2、没有您的慷慨奉献，哪有我收获的今天。十二万分地感谢您，敬爱的老师。
Without your generous offer， where I harvest today。 Twelve very thank you， dear teacher。
3、您是一片神奇的海滩，任我俯拾人世间那些美丽的贝壳。祝您教师节快乐!
You are a wonderful beach， I FuShe in those beautiful shells。 I wish you a happy teachers\' day!
4、白色的粉笔末，一阵阵的飘落。它染白了您的黑发，却将您青春的绿色映衬得更加浓郁。
White chalk， bouts of falling。 Dyed your hair， it will set off your green youth more rich。
5、敬爱的老师，您的教诲如春风，似瑞雨，永铭我心。我虔诚地祝福您：安康，如意!
Dear teacher， your teachings such as spring breeze， like rain， Ming my heart forever。 I devoutly wish you： health， ruyi!
6、我是一棵绿树，沐浴着智慧的阳光，在您知识的土壤里，茁壮成长。祝您教师节快乐!
I am a green tree， bathed in the sunshine of wisdom， the soil in your knowledge， thrive。 I wish you a happy teachers\' day!
7、老师，你用心点亮了我的心，以爱培育了我的爱，有你，我才感觉到世界的温暖……
Teacher， you light up my heart with your heart， to cultivate my love， have you， I didn\'t feel the warmth of the world……
8、重复着你的故事，我才明白你的昨天。老师，你还好吗?衷心地祝福老师您：身体健康，佳节快乐!
Repeating your story， I knew you yesterday。 Teacher， are you ok? Sincerely wish the teacher you： healthy， happy holidays!
9、亲爱的老师，忙碌了一年，您的节日又到了，学生想对您说：不管何时何地，您永远是我的老师!
Dear teacher， busy a year， your holiday again， students want to say to you： no matter when and where， you\'ll always be my teacher!
10、高山在欢呼，流水在歌唱;太阳在欢笑，小草在舞蹈：赞美您，为人师表，劳苦功高!
Alpine cheering， running water in singing; The sun in the laughter， the grass in the dance： praise you， a teacher by worthy example， judging!
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1、您是石阶，承受着我一步步踏实的向上的攀登。
You are a stone step, bearing my step by step steadily upward climbing.
2、敬爱的老师，节日快乐，愿您永远年轻，幸福安康。
Dear teacher, happy holidays. May you always be young, happy and healthy.
3、祝愿老师桃李天下，工作顺利，身体健康!
I wish my teacher Peach and Plum all the world, work smoothly, and good health!
4、老师，你为我们掏心掏肺，送你祝福愿你愉快!
Teacher, you take your heart out for us, send you blessings and wish you happy!
5、谢谢您辛勤的付出，同时也希望您能好好照顾身体，万事如意!
Thank you for your hard work, but also hope you can take good care of your body, everything goes well!
6、请接受学生美好的祝愿，祝您教师节快乐，天天快乐!
Please accept the students\'good wishes and wish you a happy Teachers\' Day and a happy day!
7、我是小草，你是太阳，照耀我成长的路。谢谢您，老师!
I am the grass, you are the sun, shining my way of growth. Thank you, teacher!
8、教师，您就是这期望与幸福的播种人!谢谢您，教师!
Teacher, you are the seeder of this hope and happiness! Thank you, teacher!
9、您用辛勤汗水，哺育了春日刚破土的嫩苗。谢谢你，老师!
With your hard sweat, you have nurtured the tender seedlings just broken in spring. Thank you, teacher!
10、踏遍心田的每一角，踩透心灵的每一寸，满是对您的敬意。
Every corner of the heart, every inch of the heart, is full of respect for you.
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1、莘莘学子心，难忘恩师情。
many students heart, unforgettable teacher.
2、老师，在阳光下，您给我们雨露。
teacher, in the sun, you give us the rain.
3、我把最诚挚的祝福送给您，青春永驻!
i put my best wishes to you, youth!
4、愿全天下的伯乐，能与太阳一样灿烂辉煌!
let all the bole of the world, can be bright as the sun!
5、在这个特别的日子里，我想您说声：节日快乐!
on this special day, i want to you say: happy holidays!
6、我们喜欢您做我们的老师，我们尊敬您感激您。
we like you to be our teacher, we respect you thank you.
7、我们喜欢您做我们的老师，我们尊敬您、感激您。
we like you to be our teacher, we honor you, thank you.
8、我的第二母亲，老师你辛苦了!教师节快乐!
my second mother, the teacher you hard! happy teachers\' day!
9、桃李满天下，恩情似海深，祝老师身体健康!
all the peaches and kindness deep as the sea, i wish the teacher health!
10、祝福敬爱的老师身体健康，桃李满天下。
bless my respected teacher healthy body, the plum the whole country.
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